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ZÁPIS Z JEDNÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU FZT JU 

  

 
 
 

Termín jednání: 17. října 2024 

Přítomni (bez titulů): Bedrníček, Bernas, Bumbálek, Havelka, Jarošová, Ondr, Smetana, Štěrba  

Nepřítomni: Brom, Horčičková, Jungwirth, Kresan, Kuneš, Tejml, Tupý  

Vedení fakulty: Bartoš 

Přítomno celkem 8 senátorů. Senát je usnášeníschopný. 

Program zasedání: 

1. Organizační záležitosti 
2. Schválení Výroční zprávy o činnosti FZT JU za rok 2023 
3. Schválení Výroční zprávy o hospodaření FZT JU za rok 2023 
4. Schválení rozpočtu FZT JU na rok 2024 
5. Udělení souhlasu ke jmenování členů Disciplinární komise 
6. Různé 

 

Bod 2: 

Děkan fakulty představil předkládaný materiál. Jedná se o výroční zprávu o činnosti FZT JU, kde 
jsou shrnuty veškeré aktivity fakulty za rok 2023. 
 
Hlasování o schválení materiálu: PRO 8, PROTI 0, ZDRŽELO SE 0 senátorů. 
 
Akademický senát FZT JU schvaluje Výroční zprávu o činnosti FZT JU za rok 2023.  

Bod 3: 

Děkan fakulty seznámil přítomné senátory s předkládanou zprávou o hospodaření, kde upozornil 
na nejdůležitější část dokumentu, a to na kapitolu 3 – Analýza výnosů a nákladů. Děkan fakulty 
vysvětlil výsledek hospodaření FZT JU za rok 2023 -8 110 000 Kč, senátory seznámil s okolnostmi, 
které vedly k zápornému výsledku hospodaření. Jedná se o nevymahatelné náklady z dřívějších 
dob, které se letos promítly do hospodaření fakulty.  
 
K informaci o záporném výsledku hospodaření proběhla diskuse se senátory. Doc. Smetana 
seznámil přítomné s dotazem FF, který zazněl na Akademickém senátu JU, ohledně záporného 
výsledku hospodaření a kdo jej bude hradit. Upozornil, že vše bylo řádně vedením univerzity, 
konkrétně kvestorem, vysvětleno. 
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Senátoři byli ubezpečeni, že rozpočet pro rok 2023 byl připraven jako vyrovnaný, takže v souladu 
se Statutem fakulty. 
 
Hlasování o schválení materiálu: PRO 8, PROTI 0, ZDRŽELO SE 0 senátorů. 
 
Akademický senát FZT JU schvaluje Výroční zprávu o hospodaření FZT JU za rok 2023. 

Bod 4: 

Děkan fakulty se na začátku omluvil za pozdní předložení Rozpočtu FZT JU pro rok 2024. Zdržení 
bylo způsobeno vynucenou změnou na pozici tajemnice fakulty, která se musela nejdříve 
seznámit s veškerými materiály a hospodařením fakulty. 
 
Děkan seznámil senátory s předloženým Rozpočtem a upozornil na nárůst financí přidělených 
fakultě o 5 mil. Kč. Senátoři byli také seznámeni s rozpadovou metodikou na jednotlivá 
pracoviště. 
 
Děkan dále seznámil přítomné s plánem zjednodušení a zpřehlednění Rozpočtu, což by 
znamenalo sloučení některých pracovišť pod jednoho příkazce a správce daného rozpočtu. 
Senátoři kvitovali toto rozhodnutí a jsou mu velice nakloněni. 
 
K předloženému rozpočtu proběhla diskuse se senátory, během které předseda AS FZT JU 
apeloval na vedení fakulty na včasné předložení rozpočtu pro příští rok. 
 
Hlasování o schválení materiálu: PRO 8, PROTI 0, ZDRŽELO SE 0 senátorů. 
 
Akademický senát FZT JU schvaluje Rozpočet FZT JU pro rok 2024. 

Bod 5: 

Děkan fakulty seznámil přítomné senátory s nutností jmenování nové Disciplinární komise 
fakulty, představil i navržené akademické pracovníky. Navržené studentky byly představeny 
navrhovatelem doc. Smetanou. Navrženi jsou Dr. Ing. Jaromír Kadlec (předseda komise), 
Ing. Zdeněk Štěrba, Ph.D., Ing. Jana Lencová a Ing. Eva Míková. 
 
K bodu proběhla diskuse a bylo kvitováno, že za minulé období se musela Disciplinární komise 
fakulty sejít pouze v jednom případě. 
 
Hlasování o udělení souhlasu: PRO 8, PROTI 0, ZDRŽELO SE 0 senátorů. 
 
Akademický senát FZT JU uděluje souhlas se jmenování navržených akademických pracovníků 
a studentek do Disciplinární komise FZT JU. 

Bod 6.1: 

V bodu různé proběhla diskuse o nově vzniklé katedře datových věd a výpočetních systémů. Byly 
vzneseny dotazy k fungování katedry v rámci fakulty a jejímu financování. Děkan fakulty vysvětlil 
a představil vizi zapojení nové katedry do výuky v rámci fakulty (převzetí výuky informatických 
předmětů, připravení nového studijního programu a zapojení do výuky doktorandů, případně i 
akademických pracovníků, statistiky a zpracování dat). Nově vzniklá katedra bude primárně 
financována z podaných projektů. Na katedře je připravován prestižní ERC grant.  
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Bod 6.2: 

Doc. Bernas položil otázku ohledně možnosti vedoucích kateder odměňovat podřízené 
pracovníky. K bodu proběhla diskuse s děkanem fakulty, kde byly zmíněny možnosti odměňování 
a představena myšlenka rozdělování odměn pracovníkům, kteří se podílejí na rozvoji fakulty svou 
publikační činností a prací na vědecko-výzkumných projektech. 

Bod 6.3: 

Předseda akademického senátu, byl upozorněn na nutnost výměny studentského člena senátu 
Ing. Jungwirtha z důvodu ukončení studia na fakultě. 

 

 

Zapsal: Havelka 

Zápis ověřil: Ondr 

 


